
                                         PROCES-VERBAL, 

 
 Încheiat azi 10.01.2014 orele 10 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna ianuarie 
conform convocatorului înregistrat la nr.30/06.01.2014. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul 11 câţi numără consiliul 
local,dl.Vizonie fiind absent motivat. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal 
al şedinţei anterioare.Nefiind, este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 D-na preşedinte ,Defta Constanţa prezintă ordinea de zi pe care o supune 
spre aprobare .Este aprobată cu 10 voturi pentru. 

1.Proiect de hotărâre cu privire la  încheierea contului de execuţie al 
bugetului local pe trim.IV al anului 2013. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
            2.Proiect de hotărâre cu privire la  stabilirea impozitelor şi taxelor locale 
pentru anul 2014. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Neaţă Ioana 
 3.Raportul de activitate al secretarului pe anul 2013. 
          4.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Se prezintă referatele,după care se fac înscrieri la cuvânt.Se înscrie 
dl.primar,lista rămânând deschisă. 
 Dl.primar:Aţi solicitat o situaţie cu arieratele la şedinţa din luna anterioară şi 
vreau să vă informez că la sfârşitul anului 2013 nu înregistrăm arierate.Avem 
lucrări finalizate  pentru care nu s-au emis facturi, mă refer la terenul de sport.Mai 
avem de dat vreo 332.000 lei,dar am găsit înţelegere la director să le facturăm în 
funcţie de bani ,să nu ne înregistrăm cu arierate.Această sumă va trebui să o 
prindem în bugetul pe anul 2014. 
 Dl.Popa:Prinzându-le în buget nici anul acesta nu facem investiţii. 
 Dl.Săndulescu:Această sumă trebuie onorată către executant. 
 Dl.primar:Mai avem suma de 25.000 lei pentru drumul de la Cungrea Mică 
spre Mieşti.Total facturat a fost 250.000 lei,dar nu a efectuat întreaga lucrare şi la 
ora actuală suntem în faza de mediere.A promis că vine şi termină lucrarea.Noi nu 
avem nicio situaţie de lucrări,abia acum la mediere au început să apară. 
 Dl.Stancana:Nu sunt semnate de nimeni. 
 Dl.Tudosiea:Să nu ne trezim că vin cu alte diferenţe de plată. 
 Dl.primar:Tot drumul făcea 11 miliarde.Mai avem şi lucrările de la sala de 
festivităţi,care se ridică la 80.900 lei şi pentru care mai avem de achitat 28.000 lei. 
 Dl.Niţi:Ce a făcut de banii ăştia? 



                                                  -2- 
 Dl.primar:A adus nişte scaune şi la insistenţele noastre a mai vopsit câte 
ceva. 
 Dl.Stancana:Mai sunt hotărârile judecătoreşti...,puţurile. 
 Dl.primar:Cu IRI COMAT am câştigat la toate instanţele.Aici am scutit vreo 
2 miliarde.D-na secretar s-a ocupat de procese şi s-a văzut.Au refacturat aceleaşi 
jocuri pentru copii pe vreo trei firme,dar era acelaşi administrator.Aşa mai avem pe 
cel de la Drăgăşani cu vreo 60 de milioane vechi . 
 Dl.Niţi:E cât o biserică. 
 Dl.Săndulescu:Ar trebui achitate până la jumătatea anului. 
 Dl.Popa:Cu Curtea de Apel ,ce se mai aude? 
 D-na jurist:Nu a venit încă comunicarea. 
 D-na secretar:E un proces pierdut.Instanţa nu a ţinut cont de faptul că s-a 
schimbat  primarul şi a respins acţiunea noastră. 
 Dl.Popa:Deci, banii îi dă primăria. 
 Dl.primar:Nu are cum.Îi luăm dintr-un cont şi îi dăm în altul?Trebuie să 
facem acţiune împotriva fostului primar. 
 Dl.Popa:Nu a făcut nimic decât autostradă să se plimbe de la Slatina la 
Oteşti.Trebuie dat în judecată pentru abuz în serviciu şi recuperarea sumelor. 
 Cu execuţia bugetară sunt de acord.Nu o putem comenta.Când bugetul se 
construieşte şi apoi ,dacă apare la un capitol o sumă mai mare,totul depinde de 
gospodar dacă îi cheltuie aiurea sau îi strânge .Dacă avem economii putem să-i 
trecem acolo unde avem nevoie.Eu de aici nu înţeleg decât un singur lucru, că nici 
anul acesta nu facem nimic. 
 Dl.Stancana:Singurul lucru marcant ,sunt parcurile. 
 Dl.Popa:Terenul de sport e gestionat prost. 
 Dl.Stancana:Singura realizare de care sunt mulţumit sunt steagurile.Ar trebui 
să-i chemăm să le mai dăm nişte bani pentru lemnul acela verde pe care l-au 
pus.Cum aţi putut aproba să aducă steaguri în comună?Ştiţi că la ora actuală sunt 
nişte rupturi? 
 Dl.Săndulescu:A făcut-o cu plată directă. 
 D-na Nuţu:Cu proiectele începute şi sistate cum e? 
 Dl.primar:Vă referiţi la Centrul de zi? 
 D-na Nuţu:Dacă nu era cineva care să facă aceste proiecte... 
 Dl.primar:O să vă demonstrez cine are dreptate.O să-i pun în cârcă toate 
penalităţile pe care le-am achitat. 
 D-na Nuţu:Să le puneţi! 
 Dl.primar:Cele 30 de miliarde vechi sunt pe prostii.Şcoala a fost construită 
cu bani de la Banca Mondială,apa pe HG 577,datoriile acolo s-au făcut. 
 Dl.Stancana:Banii primăriei unde sunt? 
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 Dl.primar:Anul acesta avem iar Curtea de Conturi.Eu am zis să nu fac rău cu 
mâna mea.Toţi avem familie,copii şi nu vreau să mă blesteme. 
 Dl.Săndulescu:Curtea de Conturi ce prinde? 
 Dl.primar:Toate investiţiile pentru care am făcut plăţi în 2013.Vor fi 
verificate de la început,chiar dacă sunt din ani anteriori. 
 Dl.Săndulescu:Să vă explic pentru cei noi,cum e procedura achiziţiilor. 
Primarul care a fost şi ordonator principal de credite,conform legii putea să 
încuviinţeze achiziţionarea directă până la 15.000 de euro. 
 Dl.primar:Acum e până la 100.000 de euro. 
 Dl.Săndulescu:Pentru aceste mici investiţii nu trebuie aprobarea consiliului 
local. 
 Dl.primar:El a fragmentat lucrarea.În plus trebuia să aibă prevederi bugetare. 
 Dl.Săndulescu:De aceste lurări directe, noi auzeam în urmă.Se spune că 
suntem noi vinovaţi.Când vine Curtea de Conturi să-i prinzi toate lucrările din 
2008 sau 2009 de când a început. 
 Dl.primar:Suntem în pericol să dăm şi banii de la AFM înapoi. 
 Dl.Stancana:Spune-le să ştie!Cine a mai văzut să pui salcie pletoasă pe deal? 
 Dl.primar:Au venit cei de la AFM să vadă parcurile,dar o parrte din bunuri 
au fost furate,iar plantele s-au uscat.E vorba de 1,8 miliarde.Au spus că e cel mai 
prost contract pe care l-au văzut. 
 Dl.Săndulescu:Terenul de sport e binevenit,dar amplasarea nu e bună.Nu e o 
problemă singulară la Cungrea.Tu ca primar, să faci o bază sportivă de 1 miliard de 
euro într-un sat cu 150 de locuitori, din care 140 sunt bătrâni...Măcar la noi e 
tineret,care se bucură de el. 
 Dl.primar:La Leleasca s-a făcut unul identic cu suma de 1,2 miliarde. 
 Dl.Stancana:La noi sunt incluse şi gecile portocalii. 
 Dl.Popa:Despre impozite şi taxe,dacă întrebăm vecinii,la noi sunt mai 
mari.Cu cât bugetul este mai mare cu atât cresc şi posibilităţile să se vadă ceva în 
urmă. 
 Dl.Stancana:Zic că nu e aşa.Cu cât taxele sunt mai mici,încasările sunt mai 
mari.Dacă avem potenţial ,nu are sens să încărcăm populaţia. 

Dl.Popa:Nu am vorbit nimic despre al treilea punct.Are şi părţi rele sau 
numai realizări? 

Dl.Săndulescu:D-na secretar ,de ani de zile ,ne plictiseşte cu un referat cu 
activitatea dumneaei şi noi tot 10 îi dăm. 

Dl.primar:Aşa scrie în lege şi doamna se conformează. 
D-na secretar:Să ştiţi că toată lumea trebuie să facă un raport de activitate. 
Dl.primar:La inventariere avem probleme cu lămpile de iluminat. 
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Dl.Stancana:La câte s-au adus ar trebui să avem şi în plute. 
Dl.Săndulescu:Ştiţi cine răspunde ,cine le-a achiziţionat şi contabilul.Legea 

62 nu e abrogată.Un mijloc fix e în funcţie de durata de viaţă şi durata de 
funcţionare.Aceste obiecte pot fi scăzute la propunerea unei comisii.Materialele 
electronice pot fi duse la un centru pentru care se eliberează un proces verbal. 

Dl.primar:Ştiţi bine că în campania electorală,Nelu a luat un calculator care 
acum nu mai e. 

Dl.Stancana:Aşa nu mai e nici cel de la Telecentru. 
Dl.Săndulescu:Puteţi intra în posesia lui,dar nu vă implicaţi. 
Dl.Stancana:Lipseşte şi camera de luat vederi pe care erau filmuleţe cu 

căluşul. 
Vreau să spun ca în luna mai trebuie să adoptăm o hotărâre să se revină la 

rangurile anterioare.Să le spuneţi la oameni că nu mai majorăm taxele.Nelu nu a 
fost informat bine în campania electorală. 

Dl.Săndulescu:Unul dintre obiective erasă reducă taxele şi impozitele la  
zero. 

Se spupun la vot proiectele de hotărâre. 
Sunt aprobate cu 10 voturi pentru. 
Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
                  Preşedinte,                                  Secretar, 
           Constanţa DEFTA                  Gabriela ANDRONIE 

 
 
 


